



St.Lawrence

CEGEP CHAMPLAIN

The Final Sprint



Major
Fundraising
Campaign

Campagne
majeure de
financement

Major Fundraising Campaign

St. Lawrence launched the first major fundraising campaign of its history to support projects that are essential to answer the needs of our students. Since the beginning of the campaign, many projects have become a reality: the Jeffery Hale Student Centre, the iA Financial Group Auditorium, the renovation of the fitness facilities, the Kickstart entrepreneurship program, international mobility projects, and environmental initiatives. We are now engaging in the first steps that will lead to the expansion and modernization of the Donald Petzel Memorial Library.

This period of exceptional development for St. Lawrence has coincided with a major institutional change. Since fall 2019, the decentralization of Champlain Regional College has given substantially more autonomy to St. Lawrence. With its own Governing Board and Commission of Studies, St. Lawrence can now better serve the needs of its students and its community. This new chapter of St. Lawrence's history is marked by the introduction of a new visual signature that bridges St. Lawrence's illustrious past to its dynamic present and bright future.

Our fundraising campaign has reached **75% of its \$1,5M goal**. To ensure that all the projects supported by the campaign reach their full completion and that St. Lawrence remains the College of choice for young adults who aspire to make a difference in the world, you are invited to be part of this final fundraising push. As the only public post-secondary English education institution in Québec City, St. Lawrence plays an essential role. Together, let's make sure that St. Lawrence continues to thrive and fulfils its unique mission for the community.

**Our goal:
to turn a
great start
into a victory**

Campagne majeure de financement

St. Lawrence a lancé sa première campagne majeure de financement afin de soutenir les projets essentiels qui contribuent au succès de nos étudiants. Depuis le début de la campagne, plusieurs projets ont été réalisés comme le « Jeffery Hale Student Centre », le iA Financial Group Auditorium, les rénovations aux installations d'entraînement, le programme d'entrepreneuriat Kickstart, les projets de mobilité internationale ainsi que les initiatives pour développer l'écoresponsabilité. Nous entamons maintenant les premières étapes qui mèneront à un agrandissement et à une modernisation de la bibliothèque « Donald Petzel Memorial Library ».

Cette période de développement exceptionnel coïncide avec un changement institutionnel important. Depuis l'automne 2019, la décentralisation du Collège régional Champlain a donné davantage d'autonomie à St. Lawrence. Avec son propre conseil d'établissement et sa propre commission d'études, St. Lawrence peut dorénavant mieux servir sa clientèle étudiante ainsi que sa communauté. Ce nouveau chapitre de l'histoire de St. Lawrence est marqué par l'introduction d'une nouvelle signature visuelle qui relie le glorieux passé de St. Lawrence à son présent dynamique et à son brillant avenir.

Notre campagne de financement a maintenant atteint **75% de son objectif de 1,5 M\$**. Afin d'assurer la réalisation de l'ensemble des projets appuyés par la campagne et pour que St. Lawrence demeure le Cégep de choix pour les jeunes adultes qui aspirent à faire une différence dans le monde, vous êtes invités à participer à l'effort final de levée de fonds. Seul établissement public d'enseignement postsecondaire en anglais à Québec, St. Lawrence joue un rôle essentiel. Ensemble, faisons-en sorte que St. Lawrence puisse poursuivre son développement et continue de remplir sa mission unique pour la communauté.

In order to continue its development while maintaining its appeal to students, major investments and initiatives are necessary to help students fully benefit from their experience at St. Lawrence.

Afin de permettre à ses étudiants de vivre une expérience unique dans un environnement anglophone, St. Lawrence doit procéder à des investissements majeurs et mettre sur pied des initiatives structurantes.

1,150,000

\$1,5M

First major campaign

The Final Sprint

Go for it!

Time to complete the funding and give tomorrow's leaders a great start.

Le temps est venu de compléter le financement pour offrir aux leaders de demain un tremplin exceptionnel.

PROJECT 01

St. Lawrence is:

- 900 students, 85 teachers and 30 professionals and support staff
- Total amount needed for these specific projects: \$2.8M
- 4 pre-university programs and 1 technical program
- Committed amounts: \$1.3M
- 10 sports teams, including 2 elite category teams
- Objective of the first major fundraising campaign: \$1.5M

Learning, working, creating and living in English

this is what St. Lawrence has been offering for over 60 years. As the only public post-secondary establishment in Eastern Quebec, St. Lawrence offers a high-quality English education and is a key institution for both the anglophone and francophone communities.

St. Lawrence c'est :

- 900 étudiants, 85 professeurs et 30 professionnels et employés de soutien
- Sommes nécessaires pour les projets décrits ci-dessous : 2,8 M\$
- 4 programmes d'études préuniversitaires et 1 programme technique
- Engagements : 1,3 M\$
- 10 équipes sportives, dont 2 de catégorie élite
- Objectif de la première campagne majeure : 1,5 M\$

Apprendre, travailler, créer et vivre en anglais, voilà ce qu'offre St. Lawrence depuis plus de 60 ans. Le seul établissement public postsecondaire de la région et de l'Est du Québec à offrir un enseignement de haute qualité totalement en anglais, St. Lawrence est une institution clé à Québec.



The Donald Petzel Memorial Library:

A Working Environment Adapted to Today's Needs

- Additional space and equipment for collaborative work
- Creation of an Alumni Reading Room for students and the public, showcasing St. Lawrence's history and traditions
- Enhanced development of students' information and research competencies

La bibliothèque Donald Petzel :

Un environnement de travail adapté aux besoins actuels

- Ajout et aménagement d'un espace dédié au travail d'équipe
- Création d'une salle de lecture *Alumni Reading Room*, aussi accessible au public et mettant en valeur l'histoire de St. Lawrence
- Amélioration des compétences des étudiants en recherche d'information

PROJECT 02



PROJECT 03



\$100000

\$100000



Un environnement de santé global :

Sport, qualité de vie et écoresponsabilité

- Soutien financier aux équipes sportives
- Nouvelles initiatives afin de promouvoir et d'implanter l'écoresponsabilité

A Healthy Global Environment:

Sports, Wellness, and Environmental Responsibility

- Financial support for our athletics program
- New initiatives to promote and implement eco-responsibility

International Mobility:

A Window on the World

- Available to students from all programs
- Accompaniment, guidance and follow-up before and after
- Establishment of a scholarship fund
- Partnerships to ensure the long-term sustainability of the program

La mobilité internationale :

Une ouverture sur le monde

- Offert aux étudiants de tous les programmes
- Accompagnement, encadrement et suivi pré et post activité
- Mise en place d'un fonds de bourses
- Création de partenariats assurant la pérennité du programme

Support the leaders of tomorrow

- Providing high quality facilities to our students
- Offering more opportunities for our students to develop their many talents and potential
- Maintaining St. Lawrence's reputation for excellence
- More than ever before, making St. Lawrence a unique college experience and a leader of college education in the region

Appuyez les leaders de demain

- Offrir un environnement stimulant et des infrastructures de grande qualité à nos étudiants
- Offrir davantage d'opportunités à nos étudiants de développer tous leurs talents et leur potentiel
- Maintenir la réputation d'excellence du cégep
- Continuer de faire de St. Lawrence une expérience collégiale unique

All donors will be recognized according to the recognition program in effect.
To contribute to this campaign:
by cheque (payable to:
St. Lawrence Alumni Foundation)
online: www.slc.qc.ca

Tous les donateurs seront reconnus selon le programme de reconnaissance en vigueur.
Pour faire un don à la campagne:
par chèque (payable à:
St. Lawrence Alumni Foundation)
en ligne: www.slc.qc.ca

**FOR MORE INFORMATION
POUR PLUS D'INFORMATION**
Edward Berryman
Directeur du collège constituant
790 Nérée-Tremblay, Québec QC G1V 4K2
(418) 656-6921, ext. 231,
eberryman@crcmail.net



slc.qc.ca